



MARPHYL®

MARINE PHYTOPLANKTON

Our Organic Marine Phytoplankton Soil Enhancer comes in liquid format with no additives or preservatives and is pesticide and fungicide free. Use it to enhance the health of your plants without harming the surrounding environment. Recommended for use only on household plants, urban gardens, lawns, golf courses, nurseries or greenhouses.

Directions

Shake well before use. Mix 1 portion of MARPHYL® Soil Enhancer with 20 portions of fresh water and apply to soil, plants or vegetables. One 500 ml bottle mixed with sufficient water can cover a lawn up to 70 m² (750 ft²). Use MARPHYL® once every 2 weeks for best results. Overfeeding can result in killing the plant. Do not over water. More Information on marphyl.com/directions.

Caution

Keep out of reach of children. Avoid contact with skin and eyes. Not for human consumption.

Storage

Store in a cool dry place. Keep out of heat and moisture. Keep lid tightly close when not in use.

Note

Consistency, colour, smell and sediment may vary. These variations do not change the product's effectiveness.

MARPHYL® gives back 1% of all their sales to Mission-Blue.org



| | | |
|----------------------------|---------|--------------|
| Calcium..... | 420ppm |0.042% |
| Magnesium/Magnésium | 1360ppm |0.136% |
| Nitrogen/Azote..... | 1900ppm |0.19% |
| Phosphorus/Phosphore | 9.6ppm | ...0.00096% |
| Potassium..... | 314ppm |0.0314% |
| Boron/Bore | 5.3ppm | ...0.00053% |
| Iron/Fer..... | 4.3ppm | ...0.00042% |

PPM = Part per million
Guaranteed analysis / analyse garantie

Product of Canada  Produit du Canada

Environmentally Responsible Manufacturing
Production écologiquement responsable

marphyl.com

MARPHYL® & logo are registered with/
est une marque de commerce enregistrée de:
The MARPHYL Marine Phytoplankton Company Inc.

Notre conditionneur de sol liquide est entièrement biologique et fait à base de phytoplancton marin. Il ne contient aucun additif, agents de conservation, pesticides et fongicides. Utilisez-le pour renforcer la santé de vos plantes sans nuire à l'environnement.

Recommandé pour utilisation sur plantes d'intérieur, jardins urbains, pelouses, terrains de golf et pépinières ou serres.

Instructions

Bien agiter avant utilisation. Mélanger 1 unité de conditionneur de sol MARPHYL® par 20 unités d'eau fraîche et l'appliquer sur la terre, plantes ou légumes. Une bouteille de 500ml mélangé avec la bonne quantité d'eau peut couvrir jusqu'à 70 m² (750 pc). Utilisez MARPHYL® une fois par 2 semaines pour des résultats optimaux. La suralimentation n peut avoir comme conséquence la mort de vos plantes. Ne pas trop arroser. Plus d'informations sur marphyl.com/directions.

Mise en garde

Garder hors de la portée des enfants. Éviter le contact avec la peau et les yeux. Ne pas ingérer.

Entreposage

Entreposer dans un endroit frais et sec, à l'abri de la chaleur et de l'humidité. Garder le couvercle bien fermé lorsqu'il n'est pas utilisé.

Note

La consistance, la couleur, l'odeur et les sédiments peuvent varier. Ces variations ne diminuent en aucun cas l'efficacité du produit.

MARPHYL® donne 1% de ses ventes à l'organisme Mission-Blue.org

Produced by/Produit par:
Canadian Pacific Algae Inc.
3145 Headland Rd, Nanaimo B.C,
V9X 1N8, Canada

Distributed by/Distribué par:
The MARPHYL Marine
Phytoplankton Company Inc.
Vancouver, BC, Canada

Vegan
Végétalien

Eco-Friendly
Écologique

Non Toxic
Non Toxique

